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Pozdravna brzojavka 
Delavci nad dvatisocclanske delovne skupnosti BRESTA, indu

strije pohistva Cerknica toplo pozdravljamo deveti kongres Zveze 
sindikatov Slovenije. 

Ta kongres sovpada z obdobjem, ko na.Sa socialisticna samo
upravna skupnost dozivlja v svoji druzbeni preobrazbi globlje 
vzgibe in premike, ko delovni clovek vse bolj postaja resnicni 
upravljalec druzbenih sredstev in na vseh ravneh odloca o cim
bolj smotrni in ucinkoviti uporabi sredstev, ustvarjenih z njego
vim delom, ko se taka vse bolj uresnicuje davna vizija delavskega 
gibanja. 

Zato pricakujemo, da bo kongres prav gotovo ocenil na.So dose
danjo pot, sedanji razvojni trenutek, p redvsem pa jasno opredelil 
prihodnje naloge sindikalne organizacije ter nje110 globljo vlogo 
v nasi druzbeni preobrazbi. 

Zavedamo se, da delavski razred in vse ostale zavestne sile 
cakajo ob ustavni preobrazbi pomembne in zahtevne naloge; ve
ma in zavedamo se, da gre pri tern za i zredno sirok sklop po
membnih gospodarskih in drutbeno-politicnih vprasanj, s katerih 
resitvijo bomo lahko uresnicili nase samoupravne vrednote. 

Delavci BRESTA bomo tudi v prihodnje po svojih najboljSih 
moceh prispevali k ekonomsko-politicni krepitvi na.Se domovine. 
Enotni smo v podpori prizadevanj Zveze sindikatov za obliko
vanje novih samoupravnih drutbeno-ekonomskih in medcloveskih 
odnosov ter za krepitev vloge delovnega cloveka. 

Prepricani smo, da bo kongres se bolj utrdil nasa skupno usme
ritev pri krepitvi in poglabljanju samoupravnih odnosov. 

S pozdravi vam posiljamo ishene telje za uspe5no delo kon
gresa! 

Delovna skupnost BREST A, 
Industrije pohistva Cerknica 

brestov 
• 

lasilo delovne sku 

UgodnejSa prodaja v zadnjih mesecih 
OB PERIODICNEM OBRACUNU ZA LETOSNJE TRETJE TRIMESECJE 

Ce smo v eni izmed Obzornika kriticno spregovo
rili o polletnih rezultatih Bresta in lesne industrije, moramo to oce
no ob devetmesecju nekoliko popraviti, ceprav marsikaj drfi tudi 
za obdohje januar-september. 

RAST PROIZVODNJE 
POD PLANOM 

Dopusti v poletnih mesecih ter 
remonti v nekaterih temeljnih or· 
ganizacijah so vplivali tudi na 
obseg proizvodnje. Tako je hilo 
doseganje plana oh polletju 47,5 
odstotka, oh koncu tretjega ce
trtletja pa 70,6 odstotka; se pra· 
vi, da je bila dinamika neko· 
liko manjsa. Glede .na enako Ian· 
sko ohdobje je indeks, izraien 
vrednostno, 111. Torej je tezko 
govoriti 0 kaksnem vecjem de
.1anskem fizicnem povecanju pro
izvodnje. 

Kot ugodno lahko ocenjujemo 
proizvodnjo v Tovarni 
Cerknica, Tovarni lesnih izdelkov 
Stari trg in Tovar.ni Jel
ka Begunje, kjer je indeks .dose
ganja nad 75. V ostalih temelj
nih organizacijah plan ni dose
zen niti 70-odstotno, zato je kaj 
malo verjetno, da hodo uresnice
ne zastavljene naloge. Za celotni 
Brest bi morala h iti proizvodnja 
v zadnjem cetrtletju za 20.000.000 
din mesecno vecja od povprecne 
mesecne proizvodnje, da hi do
segli plan, cesar pa ne ho mogoce 
uresniciti. 

UGODNEJSA PRODAJA 
V nasprotju s proizvodnjo je 

bila prodaja v tretjem trimesec
ju v skladu s postavljenimi pla
ni. Predvsem ugodna je bila ikon
junktura pri prodaji in 
bila bi lahko vecja, ce ne bi 
imeli tezav z dostavo blaga kup
cem. Premalo kamionov, pre
majhna casovna vsklajenost v 
centralnem skladiScu in zamude 
pri izdelavi pr ogramov po naro
cilu, vse to so vzroki, da kon
junktura ni bila povsem izkori
scena. Ugodna prodaja finalnih 
proizvodov lesne industrije pa je 
pogojevala tud.i dobro prodajo 
primarnih izdelkov. 

V tem trimesecju so bile uve
ljavljene tud.i maloprodajne cene, 
ki nam omogoeajo nadzor nad 

cenami in cenami konku
rencnih proizvodov, dajejo pa tu· 
di moznosti za hitrejsi prodor v 
kraje, kjer doslej iz razliCnih vz
rokov nismo hili prisotni. 

Kljuh ugod.ni prodaji pa je 
plan realizacije - brez interne 
- dosezen z indeksom 68,8. Iz 
pad je predvsem' pri izvozu, kjer 
je indeks 61,8, medtem ko je na 
domacem trgu 70,5. Iz tega lab· 
ko sklepamo, da bo mogoce plan 
doseci samo, ce bo konjunktura 

na domacem trgu se trajala, kar 
bi ob gibanjih proizvodnje po
menilo tudi zmanjsanje zalog go
tovih proizvodov. 

Na boljso prodajo b i v Tovarni 
pohistva Cerknica in Tovarni po
histva Martinjak vplivala hitrej

realizacija programa Jasn a . V 
Tovarni lesnih izdelkov Stari t rg 
ni tezav, v Tovarni pohistva Stari 
trg pa se je zelo uveljavila kuhi
nja Brest 03, kar povecujc pro
dajo, ceprav so zaloge kuhinjskih 
elementov prevelike. V Tovar
ni ivemih je r azveseljivo, 
da se je povecala prodaja ople· 
menitenih plosc. V Tovarni pohi· 

Je}ka so se vedno tezave pri 
realizaciji programa Zala. V naj

polozaju je se ved
no Tapet.niStvo, kjer prodaja 
kljub rwiritvi asortimana ne na
r asca dovolj. 

UGODNI REZULTATI 
PRI PRIDOBIV ANJU 
IN DELITVI DOHODKA 

Delitev dohodka je videti iz na
slednje tabele : 

v 000 din 

In-
p lan I.- IX. 78 deks 

- celotni prih. 1.073.163 817.290 76 
- dohodek 356.934 284.741 80 
- cisti dohodek 230.891 193.355 84 

osebni dohodek 174.824 141.620 81 
- ost. clst. doh. 44.893 40.595 91 

skupna poraba 17.450 12.439 71 
poslovni sklad 15.560 15.474 100 

Pripomniti je treba, da podat
ki iz periodicnega obracuna niso 
povsem primerljivi s planiranimi, 
ker so se nekoliko spremenili 
predpisi. Od teh so na vecji do
hodek in Cisti dohodek od pla
niranega vplivali predvsem na
slednji: 

- zmanjsanje neplacane reali
zacije, 

- zmanjsanje republlikega da
vka ter prispevkov za republisko 
raziskovalno in izobrazevalno 
skupnost, 

- r egresiranje prehrane, ki ni 
vee del porabljenih sredstev, am
pak se pokriva iz skupne porabe. 
(Konec na 2. s trani) 

Ob obeinsk e m 
prazniku 
i skreno 

eestitamo 

Novost iz BRESTOVE proizvodnje - jedilnica JASNA. Razstavili jo bomo tudi na beograjskem Salonu pohiStva. 

wsem 
obeanom! 
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